
Дмитриј Медведев: Грех би био не искористити шансу за боље односе с НАТО 
недеља, 05 децембар 2010 21:14

МОСКВА - Председник Русије Дмитриј Медведев изјавио је за сутрашњи пољски
"Впрост" да би био грех не искористити прилику за боље односе Русије и НАТО иако у
Европи као могући фактор дестабилизације и даље остаје антиракетни штит.

  

Медведев је пољском недељнику уочи дуго очекиване посете Варшави у понедељак
казао да иако је садашња америчка администрација учинила добро што је од старог
пројекта антиракетног штита у Европи одустала и даље противракетна одбрана остаје
проблем.

  

 "Казао сам председнику Обами да то што сада стварамо нема значаја за њега или мене,
већ ће имати за 10 година када се развије систем четворостепене противракетне
добране. Или ће он бити заједничка иницијатива Русије и НАТО, што може да нас
заштити од евентуалне опасности. Или ће се десити то да Русија у њему не нађе
одговарајуће место", рекао је Медведев.

  

Руски председник упозорио је да у том другом случају око 2020. године нови
антиракетни кишобран може да постане фактор дестабилизације нуклеарне равнотеже.

  

"То би смањило могућности одбране Русије а у вези са тим могло би да покрене нову
трку у наоружавању", нагласио је Медведев и додао да Русија и НАТО могу да имају
нормалне, партнеске односе.

  

"Ако осетимо да постоји шанша да у једном скоку побољшамо наше односе, грех би био
не искористити их", рекао је руски председник у интервјуу који ће у целини бити
објављен сутра у новом броју пољског недељника "Впрост".
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